
Zápis 
z jednání komise p ři Radě města Litom ěřice 

Komise sportu  

konané dne 21.10.2013 od 16:00 v zasedací místnosti MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 

 

Přítomni: 

• Ing. Ivo Elman 
• Radek Bania 
• Ing. Jan Hrkal 
• Daniel Krýsl  
• Ing. Josef Mayer 
• Daniel Sadil 
• Mgr. Jiří Sekyra 
• Jaromír Tvrzník 
• Libor Hejhal 
• Ing. Andrea Křížová 

 
 

Omluveni:  

• Mgr. Václav Červín 
• Mgr. Martin Hrdina 
• Eduard Šíf 

 
 

Nepřítomni: 

• Petr Dvořák  
 

Jednání řídil: Ing. Ivo Elman 

Zapisovatel: Ing. Andrea Křížová 

Program: 

1. Žádost o finanční dotaci Sport Judo Litoměřice o.s., Ladova 413/5, 412 01  Litoměřice, IČ: 62768514 
2. Žádost o dotaci  Klub stolního tenisu Kalich Litoměřice, IČ:01286102 

 
 

Konec jednání: 17:10h 

Termín příštího jednání: listopad 2013 

Zapsala: Ing. Andrea Křížová 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Žádost o finan ční dotaci Sport Judo Litom ěřice o.s., Ladova 413/5, 412 01  Litom ěřice, IČ: 62768514 

Sportovní klub Sport Judo Litoměřice o.s. žádá o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 15.000,- Kč na 
pokrytí nákladů souvisejících s účastí dvou členů na Mistrovství Evropy juniorů v Sarajevu.  
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 15.000,- K č z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP – dotace na činnost sport. oddíly. 
 
 
 
2. Žádost o finan ční o dotaci  Klub stolního tenisu Kalich Litom ěřice, IČ:01286102 
 
Z důvodů zvýšených nároků na financování činnosti sportovního oddílu – nárůst členské základny, zvýšené 
náklady na pronájem haly stolního tenisu, uspořádání mládežnických turnajů (Krajské přebory starších a 
mladších žáků a žákyň) žádá KST Kalich Litoměřice o navýšení dotace na činnost o 13.500 Kč. 
 
 
Komise sportu při RM doporučuje RM poskytnutí účelové dotace ve výši 13.500,- K č z rozpočtu odboru 
ŠKSaPP – dotace na činnost sport. oddíly. 
 
 
 
 
3. Různé  

- informace o záměru výstavby multifunkční haly na výstavišti Zahrady Čech a možnosti získání 
spolufinancování v rámci aktuálně otevřených výzev Regionálního operačního programu NUTS II 
Severozápad. Budoucí využití je zaměřeno s ohledem na podněty z veřejnosti, kulturních a sportovních 
subjektů působících ve městě  jako zázemí pro tréninky i akce místních sportovních oddílů, pořádání výstav, 
kulturních a společenských akcí. Ve fázi příprav žádosti o dotační titul byly městem požádány místní 
sportovní kluby o uzavření dohody o partnerství, deklarující zájem o budoucí využívání nově vzniklé haly, 
která tak rozšíří stávající kapacity sportovišť ve městě. Přítomní zástupci sportovních klubů vyjádřili podporu 
tomuto projektu. Oddíl litoměřického florbalu dohodu o partnerství odmítl s tím, že nebude celoročně možné 
plně uspokojit nároky na tréninkové hodiny a bude tak dále vyjednávat s městem o výstavbě haly 
s parametry pro florbal na pozemku u Masarykovy základní školy. 

 
 
 
 
 
 


